



BAHRAIN
MIDDLE EAST
BANK
بنك البحرين والشرق الأوسط

4PROXY FORM FOR THE ORDINARY GENERAL MEETING ("OGM")
استمارة اعتماد/إنابة - الاجتماع السنوي للجمعية العمومية العامه العاديه

Proxy Appointment

تعيين بالإنابة

I/We, the undersigned
being a Shareholder in **Bahrain Middle East Bank B.S.C.**,
appoint
holder of CPR / Passport No.
to represent me/us and vote on my/our behalf at the **Ordinary General Meeting** due to be held at **12:00 noon on Wednesday, 27 November 2024** at Bahrain Conference Center, Crowne Plaza (Manama - Kingdom of Bahrain) or any subsequent adjournment thereof.

أنا / نحن الموقعون أدناه
أحد المساهمين في بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب.،
نعين
حامل البطاقة السكانية / جواز السفر رقم.....
لتمثيلي/تمثيلنا والتصويت بالنيابة عني/عننا في اجتماع الجمعية العامة العاديه المقرر عقده في تمام الساعة 12:00 ظهرًا يوم الاربعاء 27 نوفمبر 2024 في مركز البحرين للمؤتمرات، فندق كراون بلازا (المنامة - مملكة البحرين) أو أي تأجيل لاحق منه.

AGM Agenda

جدول أعمال الاجتماع

I confirm below by inserting (✓) on how the appointed proxy should vote:

Annual General Meeting Agenda:	YES نعم	NO لا	ABSTAIN الامتناع
1. Review and approve the Minutes of the Ordinary General Meeting ("OGM") of the Shareholders held on 21st December 2023. قراءة محضر الاجتماع السنوي للجمعية العمومية العامه العاديه ("OGM") المنعقدة بتاريخ 21 ديسمبر 2023 والمصادقة عليه.			
2. To discuss and approve the Board of Directors' report on the Bank's business activities for the financial year ended 31 December 2023. مناقشة تقرير مجلس الإدارة عن أنشطة أعمال البنك للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 والمصادقة عليه.			
3. Listen to and consider the external auditor's report on the financial year ended 31 December 2023. الاستماع والنظر في تقرير المدقق الخارجي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.			

Bahrain Middle East Bank B.S.C.

P.O. BOX 797, Manama, Kingdom Of Bahrain | Tel +973 17 532345 | Fax +973 17 530526 | www.bmb.com.bh
CR No. 12266 (Licensed as a Conventional Wholesale bank by Central Bank of Bahrain)



4.	To discuss and approve the audited consolidated financial statements for the year ended 31 December 2023.			
	مناقشة البيانات المالية الموحدة المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 والمصادقة عليها.			
5.	Discuss the Corporate Governance report for the financial year 2023 and the compliance with the requirements of the Central Bank of Bahrain.			
	مناقشة تقرير الحوكمة للسنة المالية 2023 والالتزام بمتطلبات مصرف البحرين المركزي.			
6.	To report on any related party transactions that have taken place in the year ended on 31 December 2023 as outlined in note (21) of the consolidated financial statements in compliance with article 189 of the Commercial Companies Law of the Kingdom of Bahrain. of 2001, as amended.			
	التبليغ عن العمليات التي جرت خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 مع أي من الأطراف ذات العلاقة كما هو مبين في الإيضاح رقم (21) من البيانات المالية تماشياً مع المادة 189 من قانون الشركات التجارية رقم 21 لسنة 2001 وتعديلاته.			
7.	Acknowledge the Annual Evaluation of the Board of Directors and its committees for the year 2023.			
	الإقرار بالتقييم السنوي لمجلس الإدارة ولجانه لعام 2023.			
8.	Discharging members of the Board of Directors from liability arising from their actions during the financial year ended 31 December 2023.			
	إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية الناشئة عن أعمالهم خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.			
9.	Appointment of External Auditors for the Financial Year ending 31 December 2024 and authorize the Board of Directors to fix their remuneration, subject to approval of Central Bank of Bahrain.			
	تعيين مدققي الحسابات للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 وتخويل مجلس الإدارة بتحديد أنعابهم مع مراعاة الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي.			
10.	Any other matters that may arise in the Meeting in accordance with Article (207) of the Commercial Companies Law of the Kingdom of Bahrain. of 2001, as amended.			
	مناقشة ما يستجد من أعمال طبقاً للمادة (207) من قانون الشركات التجارية رقم 21 لسنة 2001 وتعديلاته.			



BAHRAIN
MIDDLE EAST
BANK
بنك البحرين والشرق الأوسط

Shareholder Number: الرقم الشخصي للمساهم /	
Shareholder Name: اسم المساهم /	
Number of Shares held: عدد الأسهم /	
Signature(s): التوقيع /	
Date: التاريخ /	

NOTE:

- This Proxy Form must be in writing signed by the shareholder or the shareholder's attorney or, if the shareholder is a corporation, be signed by a duly authorized representative of the corporation with the corporation's stamp affixed on the Proxy form.
- Proxy forms **must be submitted at least 24 hours prior to the meetings** either by e-mail to registry@bahrainclear.com or hand or by post to Bahrain Clear, Bahrain Financial Harbour, Harbour Gate, Level 4 | P.O. Box 3203.
- The Proxy or the representative as appointed above shall carry a valid identity card with signature to the meeting as proof of identity and signature, along with a letter of authorization from the institutional shareholder, signed by an authorized signatory of the company in case the Shareholder is an institutional shareholder.
- If you wish your proxy to cast your votes "For" you may insert an '✓' under "YES" in the box, or if you wish your proxy to cast your votes "AGAINST" a resolution you may insert an '✓' in the "No" box.
- If you do not wish your proxy to vote on any particular resolution, you may insert an '✓' in the 'ABSTAIN' box. An 'Abstain' is not a 'vote' and will not be counted in the calculation of the votes in relation to a resolution. If you do not indicate how your proxy is to vote, you will be deemed to have authorized your proxy to vote or to withhold your vote as your Proxy thinks appropriate. Your Proxy will also be entitled to vote at his or her discretion on any other resolution properly put to the AGM.
- The above appointed proxy shall neither be the Chairman nor a Director or an employee of the Bank.

ملاحظات

- يجب أن يكون نموذج التعيين بالانابه هذا كتابيًا وموقعًا من قبل المساهم أو محامي المساهم، أو إذا كان المساهم شركة، يجب أن يكون موقعًا من قبل ممثل مفوض حسب الأصول عن الشركة مع ختم الشركة الملصق على نموذج التوكيل.
- يجب تقديم نماذج التعيين بالانابه قبل 24 ساعة على الأقل من الاجتماعات إما عن طريق البريد الإلكتروني إلى registry@bahrainclear.com أو باليد أو بالبريد إلى شركة البحرين للمقاصة، مرفأ البحرين المالي، بوابة المرفأ، الطابق 4 | ص.ب. 3203.
- يجب أن يحمل الوكيل المعين بالانابه أو الممثل كما تم تعيينه أعلاه بطاقة هوية سارية مع التوقيع على الاجتماع كدليل على الهوية والتوقيع، إلى جانب خطاب تفويض من المساهم المؤسسي، موقع من قبل المفوض بالتوقيع من الشركة في حالة كان المساهم مساهم مؤسسي.
- إذا كنت ترغب في أن يدلي وكيكك بأصواتك "الصالح" يمكنك إدراج '✓' تحت "نعم" في المربع، أو إذا كنت ترغب في أن يدلي وكيكك بأصواتك "ضد" قرار، فيمكنك إدراج '✓' في خانة "لا".
- إذا كنت لا ترغب في أن يصوت وكيكك على أي قرار معين، فيمكنك إدخال علامة '✓' في مربع "الامتناع". "الامتناع" ليس "تصويًا" ولن يتم احتسابه في حساب الأصوات المتعلقة بالقرار. إذا لم تشر إلى كيفية تصويت وكيكك، فسيتم اعتباره أنك قد سمحت لوكيكك بالتصويت أو بحجب تصويتك حسبما يراه وكيكك مناسبًا. يحق للوكيل الخاص بك أيضًا التصويت وفقًا لتقديره على أي قرار آخر يتم طرحه بشكل صحيح على الجمعية العمومية السنوية.
- لا يجوز للوكيل المعين أعلاه أن يكون رئيس مجلس اداره أو عضو مجلس إدارة أو موظفًا في البنك.

Bahrain Middle East Bank B.S.C.

P.O. BOX 797, Manama, Kingdom Of Bahrain | Tel +973 17 532345 | Fax +973 17 530526 | www.bmb.com.bh
CR No. 12266 (Licensed as a Conventional Wholesale bank by Central Bank of Bahrain)